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 ZÁPIS  
z 1. zasedání Zastupitelstva města Červený Kostelec 

 konané dne 19. 1. 2017 v 16:00 hod.  

malý sál, Divadla J. K. Tyla, Červený Kostelec 

 
Přítomni: Richard Bergmann, Michaela Cinková, Bc. Marcela Franková, Ing. Jiří Hanuš, Ing. Milan Hrstka, 

Ing. Pavel Kábrt, Vlastimil Klepáček, Marcela Kollertová, Lukáš Laštovička, DiS., Petr Mědílek, 
PharmDr. Zuzana Minaříková, Petr Nejman, Ing. Rostislav Petrák, Hana Řezníčková Kukulová, 
DiS., Tomáš Rýdl, Zdeněk Spůra, Jiří Vít, Josef Vondra, Ing. Mgr. Miroslav Wajsar, Jiří 
Zachovský, Ing. Eva Zajíčková, Ing. Petr Fišer, Ing. Jaroslav Kordina, Ing. Věra Udatná, Jiří 
Prokop, Jiří Prouza, Ing. Michal Tošovský, Bc. Tomáš Král, Ing. Emil Košut   

Jednání řídili: Ing. Rostislav Petrák, starosta  

Omluveni: Jana Kmochová, Ing. Roman Kejzlar, Mgr. Štěpán Nosek, Jiří Regner, Irena Petirová, Michal 
Škoda  

Ověřovatelé: Bc. Marcela Franková, zastupitelka, Ing. Milan Hrstka, radní  

                         16-15,0,1,S 

Zapsal:  Kateřina Macková, Vedení města a radnice  

 
Text zahájení: 

Prezenční listiny předloženy 

 

Návrhová komise 

Marcela Kollertová, Lukáš Laštovička, Josef Vondra 

18-16,0,2,S 

 

Hlasování o programu: 

18-18,0,0,S 

 

Na zasedání je přítomno 21 členů ZM - ZM je usnášeníschopné. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Veřejné prostranství mezi školami v Červeném Kostelci 

2. Diskuse 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Veřejné prostranství mezi školami v Červeném Kostelci 

Předkladatel: Vedoucí odboru rozvoje města 
 
Vedoucí odboru rozvoje města předložil ZM k projednání návrh Výzvy k jednání a zadávací dokumentaci 
pro jednací řízení bez uveřejnění na zadání veřejné zakázky malého rozsahu analogicky k § 65 odst. 1 
zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění, na "Vyhotovení projektové 
dokumentace a inženýring na akci Veřejné prostranství mezi školami v Červeném Kostelci". Výzva k 
jednání a zadávací dokumentace vč. návrhu Smlouvy o dílo jsou přílohou zápisu. 
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Připomínky: 
Pí Minaříková - u prvního návrhu není řešeno žádné zázemí, jestli to někdo v této fázi bude konzultovat? 
Je tam málo místa. 
Starosta - v rámci připomínkování, dopracování je právě prostor si toto říci. Pokud vnímáte, že je tam málo 
místa, tak připomínku připravit. 
Pí Minaříková - není tam žádné zázemí pro obsluhu, tak jestli se tím bude někdo zabývat? 
Starosta - určitě, je to ta připomínka, která se nabízí přímo k dopracování. 
Pí Minaříková - jestli se někdo zeptá provozovatelů např. cukrárny, kavárny na jejich názor. 
Starosta - pokud vnímáme, že je navrženo málo zázemí pro provozovatele, tak to budeme připomínkovat a 
budeme se ptát provozovatelů, co všechno potřebují. Co se týká hygieny a norem to tam bude určitě 
zohledněno při projektování. 
P. Mědílek -  bude se s nějakým provozovatelem jednat dopředu? Podle něj by to projektant mohl 
přizpůsobit. 
P. Kudrnáč - je to kapacitně daný. Nepočítá s klasickou kuchyní, ale jen s přípravou nějakého občerstvení 
(cukrárna, kavárna). Pak to může být variabilní není to tolik náročné uzpůsobit a upravit.  
P. Mědílek - každý má jiné předpisy. Občerstvení chce něco jiného než cukrárna. Jsou to detaily, které pak 
stavebně nevyhovují. Zas pak do toho zasahovat je zbytečné. 
P. Rýdl - chybí tam šatny, sklady a zázemí pro personál. Jde o to, že se změní vzhled budovy. 
Starosta - máme to zaznamenané jako připomínku. Pokud se díváš na návrh těch vítězů. Budova by se 
měla podle potřeby uvnitř postupně zaplňovat. 
Pí Franková - projednání návrhu bude kdy? 
Starosta - 5.4.2017 společné setkání ZM a komisí při představení předfinálního návrhu, aby autoři mohli 
hned vysvětlovat připomínky. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

znění Výzvy k jednání a zadávací dokumentace pro jednací řízení bez uveřejnění na zadání veřejné 
zakázky malého rozsahu na "Vyhotovení projektové dokumentace a inženýring na akci Veřejné 
prostranství mezi školami v Červeném Kostelci" vč. návrhu Smlouvy o dílo. 

 

přijato, pro:14 proti:0 zdržel:6 

 

2.  Diskuse 

Předkladatel: Ing. Rostislav Petrák, starosta 
 
Pí Minaříková - na nový vizuál města byla soutěž. Jsme Červený Kostelec a máme všechno oranžové, 
máme oranžový zpravodaj, znak nám zmizel. Vítací tabule, když je šero tak nejsou vidět. Zajímá mě, kdo 
to všechno vytváří a schvaluje. 
Starosta - vizuál města vytváří Matouš Mědílek grafik, vítací tabule schvalovala rada města, zpravodaj také 
schvalovala rada města. 
Pí Minaříková - nikomu to nevadí, že jsme Červený Kostelec a máme vše oranžové? 
Starosta - v rámci loga je Červený Kostelec červený a je potom škála barev v rámci manuálu, kde je 
červená, oranžová, žlutá a barvy znaku. Znak je doplněn názvem Červený Kostelec. Logo by nemělo 
vytlačovat znak, ale spíše zabránit jeho devalvaci a povýšit ho na cennější symbol. 
Pí Minaříková - mě se to nelíbí, ale nejsem sama obrátili se na mě občani, abych s tím něco udělala. Nic s 
tím asi neudělám, chtěla jsem Vám to jen říct, nelíbí se to. 
P. Klepáček - 6.1.2017 jsem se vracel z divadelního plesu vlakem, bylo asi 20 stupňů pod nulou. Přišel 
jsem nahoru a zastesklo se mi po staré zastávce, kde člověk mohl vejít dovnitř, zavřít za sebou dveře a 
sednout si na dřevěnou lavici. Teď ty žaluzie nic neudrží, zastávka byla do půlky celá zavátá, na plechovou 
lavici se nedalo ani podívat, kdybych neměl v žilách nemrznoucí směs, tak bych tu teď nebyl. 
Místostarosta - o této problematice víme. Už když se to začalo realizovat, tak jsme na to upozorňovali. 
Tenkrát tam měla být jenom otevřená budka. Žádali jsme je o uzavřenou zastávku, z důvodu, že je to 
návětrná strana. Slíbili nám, že tam dají ze 2/3 uzavřené a ze 1/3 otevřené čelo. Zastávku máme 
nafocenou, jak to vypadá v zimě a v dešti. Fotografie byly přeposlány a upozornil jsem pana Divína ze 
SŽDC na to, že jsme měli tyto obavy a chtěli jsme, aby se to změnilo. Bylo nám slíbeno ze SŽDC, že se s 
tím bude něco dělat. Do dnešního dne se s tím nic neděje. Přes SŽDC budu urgovat odpověď na tuto věc. 
P. Hanuš - zastávka je výš, není tam zábradlí, kdy to bude dodělané? 
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Místostarosta - nikdo nám není schopen na toto odpovědět. Přesně tento dotaz jsem měl, kdy to bude 
konečně dodělané, tak aby tam člověk mohl bezpečně procházet. 
P. Hanuš - pošlete stížnost, pak se tím bude někdo zabývat. 
P. Nejman - jak jste daleko s výběrem na restauraci Divadlo? 
Starosta - výběrové řízení proběhlo minulý týden, RM výběr schválila 18.1.2017. Novým nájemcem je p. 
Dominik Vejman a Michal Gross. Jednání probíhají intenzivně, budou se předkládat návrhy interiéru. Počítá 
se s otevřením 1.3.2017. 
P. Hanuš - měli by jste se věnovat rampouchům na domech. Městská policie by měla projít ulice a donutit 
majitele k sundání rampouchů. 
Starosta - je to takto řešeno, jak to říkáte. MP prochází ulice a upozorňuje majitelé domů na toto 
nebezpečí. 
Pí Minaříková - rampouchy vytvářejí led na chodníku. Budete se tím zabývat? 
P. Košut - zabýváme se tím, postupně se odstraňuje led z chodníků. Dnes se odstraňoval led v Jiráskově 
ulici, kolem Černého koně. Snažíme se to odklízet, kde to jde. 
Pí Lelková - rampouchy jsem nechala odstranit, ale druhý den tam byly znovu. Majitelé se snaží, ale je to 
problematické. 
P. Brand - bude se nějak obnovovat stromořadí před hřbitovem? Byla zpracována studie městského 
architekta. Někam se to posunulo? 
Starosta - nikam se to zatím neposunulo. Studii Vám mohu poslat. Zatím se v tom nic dalšího neděje. 
P. Brand -  je naděje, že se tam stromy vrátí? 
Starosta - myslím, že je tam navržena nízká zeleň. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   bere  na vědom í  

připomínky členů zastupitelstva a občanů. 

přijato, pro:21 proti:0 zdržel:0 

 

 

 

 

 

 

Jednání bylo ukončeno ve 17.00 hodin. 

 
 
 

Ing. Rostislav Petrák, starosta 
 
 
 
Franková Marcela Bc. 
 

Richard Bergmann, místostarosta 
 
 
 
Ing. Milan Hrstka 
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